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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
5. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. június 30-án, Nógrádon     
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Varga Richárd polgármester
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester
5 fő képviselő:  Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János, 

Szórágy Gyuláné
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Érdeklődők: Bekes Olga pénzügyi munkatárs, German József Berkenye község polgármestere, 
Horváth Erzsébet óvodavezető

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester

2. Beszámoló a veszélyhelyzet ideje alatt hozott polgármesteri határozatokról és azok 
végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester

3. Tájékoztató a veszélyhelyzet ideje alatt hozott rendeletekről
Előadó: Varga Richárd polgármester

Napirendek:

1. 2019. évi költségvetési rendelet módosítása és rendelet elfogadása a 2019. évi költségvetés 
végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester és Árpásné Schlenk Judit jegyző

2. Civil szervezetek támogatása
Előadó: Varga Richárd polgármester

3. Angyalvár Óvoda intézményvezetőjének megbízása
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

4. Beszámoló a gyermekek helyzetéről (2019. év)
Előadó: Árpásné Schlenk Judit

5. Beszámoló a Közös Hivatal 2019. évi működéséről
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző
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6. Helyi adórendeletek és talajterhelési díjról szóló rendelet hatályosulása

Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

7. Tájékoztató pályázatokról és döntés új pályázat ügyében
Előadó: Varga Richárd polgármester

8. Önkormányzati ingatlanügyek
Előadó: Varga Richárd polgármester

- Bakó-Kántor Mária telekvásárlása
- Máttyássy-Murányi Zita és férje telekvásárlása
- Antalik Csaba és neje telekvásárlása
- Széles Zoltán és neje telekvásárlása
- Mózer-Zima Katalin úttal kapcsolatos ügye

9. Egyebek

Napirend utáni hozzászólások

Hozott határozat: 37/2020.(VI.30.) – 57/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet volt: 
11/2020.(VII.1.) önkormányzati rendelet a 2019. évi költségvetésről szóló 2/2019.(III.14.) rendelet 
módosításáról
12/2020.(VII.1.) önkormányzati rendelet a 2019. évi költségvetés végrehajtásáról

Zárt ülés nem volt.
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
5. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. június 30-án, Nógrádon     
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Varga Richárd polgármester
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester
5 fő képviselő:  Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János, 

Szórágy Gyuláné
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Érdeklődők: Bekes Olga pénzügyi munkatárs, German József Berkenye község polgármestere, 
Horváth Erzsébet óvodavezető

Varga Richárd polgármester üdvözölte az alpolgármestert, a megjelent képviselőket és az érdeklődő 
állampolgárokat. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 17 óra 20
perckor megnyitotta.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Gere Zsolt és Piroska János képviselők
személyében. 
A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta. 
A polgármester elmondta a jelenlévőknek, hogy az Egyebek napirendi pont keretében milyen alpontokat 
javasol megtárgyalni. A polgármester ezután javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok 
megtárgyalására. A javasolt napirendek megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.
Köszönetét fejezte ki mindazoknak, akik bármilyen formában közreműködtek abban, hogy Nógrád 
község lakóit megvédjék a vírustól. Ehhez fegyelmezettségre, jó együttműködésre volt szükség.
Tájékoztatta továbbá a képviselőket, hogy a koronavírus miatti veszélyhelyzetben határozatokat, 
rendeleteket kellett meghozni, melyekről a kiküldött beszámolókban részletesen ír.

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit:
A lejárt határidejű határozatokról szóló beszámoló most három részből áll. Az első részben azok a 
határozatok és azok végrehajtásai szerepelnek, amiket még a képviselő testület hozott. 
A veszélyhelyzet kihirdetésétől, március 11-től kezdődően pedig mind a határozatok meghozatala, mind 
a rendeletek megalkotása a polgármester hatáskörében volt a katasztrófavédelmi törvény értelmében.
Ennek megfelelően 30 határozatot hozott a polgármester és összesen 6 rendelet született. Ebből 4 a 
veszélyhelyzettel kapcsolatos, amikor a település lezárásra került. Érdemben hozott rendelet 2 db volt.
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A testületnek át kell tekintenie a veszélyhelyzet alatt hozott döntéseket és – amennyiben elfogadhatónak 
tartja azokat – az erről szóló beszámolót el kell fogadni. 
Ha nem ért egyet a testület a döntésekkel, akkor most kell javaslatot tennie arra vonatkozóan, hogy mit, 
hogy módosítsunk. 

Gere Zsolt képviselő:
A 25/2020.(II.25.) határozat értelmében Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester ellenjegyzi a 
polgármester falubusz használatát. Erről döntöttünk?

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester:
Igen, erről született már döntés. 

17 óra 30 perckor érkezett az ülésre German József Berkenye község polgármestere.

Varga Richárd polgármester:
Csatlakozott hozzánk Berkenye polgármestere, ezért az lenne a kérésem, hogy az 5. napirenddel 
folytassuk, ami a közös hivatal működéséről szól. Ő is szeretne néhány szót szólni ezzel kapcsolatban. 

5.Beszámoló a Közös Hivatal 2019. évi működéséről
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Írásbeli előterjesztést készítettem, ami arról szól, hogy 2019-ben hogyan működött a hivatal. A 
polgármesterek kérték, hogy egészítsem ki az első félév tapasztalataival. Leírtam, hogy hogyan működik 
a közös hivatal, mik a nehézségeink, mit tudtunk megvalósítani. Örülök, hogy a munkatársaim
megfelelően látják el feladatukat, mindenki jó szakember. Fontos számukra, hogy mind Nógrád, mind 
Berkenye települések lakossága megfelelően el legyen látva. Úgy látom, hogy az az út, amire ráléptünk 
– hogy Nógrád legyen a székhely – jónak bizonyult. Mindig próbálunk alkalmazkodni a változásokhoz.

German József Berkenye község polgármestere:
Amikor Varga Richárd polgármester megkeresett azzal a kéréssel, hogy Nógrád legyen a közös hivatal 
székhelye, azt válaszoltam neki, hogy teljesen érthető a kérése. Nem mondtam sem igent, sem nemet. 
Információkat gyűjtöttem, hogy hogyan működhetne együtt így a két önkormányzat. Végül belegyeztem 
abba, hogy Nógrád legyen a székhely. Ezt a jobb pénzügyi lehetőségek is indokolják. Nagyon jó a 
kapcsolatom a polgármesterrel. Rendszeresen találkozunk, igazi partnerek vagyunk.
El tudom képzelni, hogy a berkenyei gyerekek Nógrádra járnak majd iskolába, hiszen Berkenyén 
jelenleg nincsen iskola. Bölcsöde viszont lesz, így a nógrádi gyerekek járhatnak majd oda bölcsödébe 
akár. 
Nógrád nekünk egy igazi partner és a jövőben is keresni kell, hogy miben tudunk méginkább 
együttműködni.

Kovács Ágnes képviselő:
Jó lenne, ha Nógrádot és Berkenyét összekötné egy út a Mikszáth utcából kiindulva.

German József Berkenye község polgármestere:
Úgy gondolom, hogy ennek van realitása, később térjünk vissza rá. 

Varga Richárd polgármester:
Úgy gondolom, hogy a jó együttműködésre a készség megvan. Köszönjük!

17 óra 47 perckor German József elhagyja az üléstermet.
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Szórágy Gyuláné képviselő:
Én nagyon sajnálom, hogy a könyvelés elkerül tőlünk. Félő, hogy - amikor szükséges lesz – nem kapunk 
meg időben adatokat.

Varga Richárd polgármester:
A lehetőségeinkhez mérten, körültekintően jártunk el ebben az ügyben. Bízom benne, hogy jó megoldás 
született. Az új pénzügyes kolléganő tanulhat a könyvelőktől és ha már elég jártas a dolgában, vissza is 
tudjuk venni a könyvelést. Bízom a kolléganőben is. Amit szükséges, azt egyszerűsíteni kell, pl. az 
óvodai számlázásnál.

Gere Zsolt képviselő:
A költség részéről ez mit jelent?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Nagyon kedvező ajánlatot adott a könyvelő. Semmiféle többletköltséget ez nem jelent. Még annyit 
szeretnék hozzátenni, hogy a biztonság nagyon fontos. A pénzügy az a terület, ahol, ha nincsenek meg 
határidőre a dolgok, akkor szigorú szankciók, pénzbüntetés jár érte. A stabilitás és a pénzbírságok 
elkerülése is fő szempont volt a döntésnél. 

Piroska János képviselő:
A könyveléssel kapcsolatos adatszolgáltatás mennyiben befolyásolja a mi könyvelési rendszerünket? 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A pénzügyi feladatok nagyon sokrétűek. Abban benne vannak a jelentések, munkaügyi feladatok, 
elszámolási feladatok, utalások és természetesen a könyvelés is. Csak magát a könyvelést és az ezzel 
kapcsolatos adatszolgáltatást csinálja a jövőben a külsős szakember.

Piroska János képviselő:
Én ezt csak abban az esetben támogatom, ha az önkormányzat részére semmilyen többletkiadást nem 
jelent. 

Karcag Sándorné képviselő:
Ha nem találunk megfelelő szakembert, akkor az a biztos, hogy külsős cégnek adjuk ki a könyvelést. Az 
eddigi pénzügyes, a Mártika nagyon sok feladatot vitt szinte egyedül. 

Bekes Olga pénzügyi előadó:
Én sajnos féléves tapasztalattal nem tudom azt a teljesítményt hozni, mint az elődöm. Nem jelentkezett 
olyan szakember a pénzügyes állásra mellém, aki alkalmas lett volna és ketten meg tudtuk volna oldani 
a feladatokat. A könyvelésbe én is belelátok, bármilyen adatot le tudok kérni és ezt biztosítani is tudom
a jövőben. 

Piroska János képviselő:
Mennyi időre szól a könyvelés kiadása külsős cégnek?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Határozatlan időre van megkötve, de van felmondási idő és az Olgának tanulási lehetősége lesz a 
könyvelőktől.

Kovács Ágnes kérdésére válaszolva, hogy Berkenyén miért olyan sok a szociális étkező a jegyző azt 
válaszolta, hogy annyi az igény. Szó esett arról is, hogy mindkét település fejlődik, ez a hivatalra is 
többletmunkát ró, a beszámoló ezt számadatokkal alátámasztva tartalmazza. 
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A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a közös hivatal 
működéséről szóló beszámolót, és a következő határozatot hozta:

37/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi Közös Önkormányzati 
Hivatal munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Kéri a jegyzőt, hogy a jövőben is gondoskodjon a hivatal jó színvonalon történő 
működéséről. 

Határidő: folyamatos
Felelős: jegyző 

Ezután az ülés ismét a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóval folytatódott. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az óvoda fűtésével kapcsolatban faapríték biztosítására kértünk be árajánlatokat. Két ajánlat érkezett. A 
második ajánlat nemleges, az első ajánlatot Diósjenő önkormányzata adta, ők tudják vállalni az 
ajánlatkérőben leírtakat. Dönteni kellene, hogy ez alapján meg legyen-e kötve a szerződés.

Karcag Sándorné képviselő:
Ők vállalják egyéb gallyak aprítását is, pl málnavessző, amit felhasználnak fűtőanyagnak? Úgy tudom, 
hogy külterületen is tilos lesz az égetés és akkor ezeket sem lehet majd elégetni. 

Varga Richárd polgármester:
Benyújtottunk egy pályázatot, amelyben többek között ágaprítóra is pályáztunk, de van olyan vállalkozó 
a településen, aki vállal aprítást. A lakosságtól elszállított apríték viszont nem alkalmas fűtőanyagnak. 

Szórágy Gyuláné képviselő:
Az ajánlat tartalmazza azt, hogy azt a szolgáltatást is ellátják, hogy akkor hozzák a tüzelőanyagot, 
amikor nekünk szükségünk lesz rá?

Varga Richárd polgármester:
Igen, vállalják, hogy akár heti többször is jönnek és feltöltik az adagolót.

Gere Zsolt képviselő:
Jó lenne, ha az árajánlatok részletesen tartalmaznának, hogy mit takar a végösszeg, mert akkor 
könnyebben tudnánk dönteni az elfogadásról. 

Karcag Sándorné képviselő:
Milyen időintervallumra kötnénk ezt a szerződést?

Varga Richárd polgármester:
Egy fűtési idényre. Nem kell most döntenünk. A kérdés, hogy kérjünk-e be újabb ajánlatokat, és ha igen, 
kitől, vagy kössünk szerződést az egyedüli ajánlatot adóval a következő fűtési idényre?

Piroska János képviselő:
Én javaslom, hogy a Diósjenő Önkormányzatával kössük meg a szerződést.

A javaslatot a testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással és a következő 
határozatot hozta:
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38/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felhatalmazza az 
óvodavezetőt, hogy Diósjenő önkormányzatának árajánlatát fogadja el és kösse 
meg vele az óvoda fűtéséhez szükséges apríték beszállítására a 2020/2021 fűtési 
idényre a tonnánkénti bruttó 100.000 Ft-os áron.

Határidő: 2020. augusztus 31.
Felelős: óvodavezető

Varga Richárd polgármester:
Az elektromossággal és tűzoltó készülékek felülvizsgálatára felkértem szakértőket, hogy a szabályoknak 
megfelelően minden dokumentum rendben legyen. Hatósági ellenőrzés esetén mindent be tudunk 
mutatni.

Piroska János képviselő:
A Ferkel Bau Kft-vel áll-e még fenn tartozás az óvoda vonatkozásában?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A Reki támogatás továbbutalása még folyamatban van, de ha megtörténik, akkor nem lesz már tartozás.

Gere Zsolt képviselő:
A 33/2020.(II.25.)-as határozattal kapcsolatban szeretnék szólni. Ebben a határozatban a civil házban 
történő falkibontást szavaztuk meg. Ha a szavazáskor tudtuk volna azokat az adatokat, amik itt a 
költségvetésben szerepelnek, akkor én nem támogattam volna, mert drágának tartom. Tehát, ha jobban 
elő van készítve a döntés, akkor jobban fel tudjuk vállalni ennek súlyát. 

Varga Richárd polgármester:
Ezt szavazás előtt kellett volna elmondani, nem utána. Az egy teherhordó fal, azt köbméterre bontják. 
Meg lett kérdezve, hogy kérjünk-e még be árajánlatot. Azt válaszolták a képviselők, hogy nem 
szükséges. 
Amennyiben nincs más kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra 
teszem: aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, kérem, 
hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű 
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született:

39/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási 
kötelezettséget megszünteti:

19/2020.(II.25.) 20/2020.(II.25.) 21/2020.(II.25.) 22/2020.(II.25.) 23/2020.(II.25.)
24/2020.(II.25.) 25/2020.(II.25.) 26/2020.(II.25.) 27/2020.(II.25.) 28/2020.(II.25.)
29/2020.(II.25.) 30/2020.(II.25.) 31/2020.(II.25.) 32/2020.(II.25.) 33/2020.(II.25.)
34/2020.(II.25.) 35/2020.(II.25.) 36/2020.(II.25.)

A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a 
nyilvántartáson vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző
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18 óra 40 perckor Szórágy Gyuláné távozik az ülésről.

2. Beszámoló a veszélyhelyzet ideje alatt hozott polgármesteri határozatokról és azok 
végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
A 17/2020.(V.29.) határozatot annyiban egészíteném ki, hogy a két sebességcsökkentő küszöb az 
óvodához kerülne elhelyezésre. 

Piroska János képviselő:
Közel két éve tettünk ígéretet az Árpád utca – Radnóti utca kereszteződésébe vízelvezető elhelyezésére. 
Ez nagyon fontos lenne, és úgy gondolom, hogy ilyen fekvőrendőrrel ezt meg lehetne oldani. 

Gere Zsolt képviselő:
Ehhez a határozathoz jegyezném meg, hogy itt sincs részletesen leírva, hogy hány tábla ill. tükör lett 
kihelyezve; mennyibe került; hová lesz elhelyezve a sebességcsökkentő küszöb stb. Ebben az esetben 
sem kaptunk információt, ami segítené a szavazást.

Varga Richárd polgármester:
Espár Zsolt mérnökkel bejártuk az érintett utcákat, koncentrálva a most felújított Gárdonyi Géza és 
Hunyadi utcákra. Szükségessé vált egy parkolási irányt mutató tábla, valamint súlyhatárt jelző és egyéb 
közlekedési táblák kihelyezése. Az óvodánál a gyerekek biztonsága érdekében a két sebességcsökkentő 
küszöb elhelyezési is indokolt. A Mikszáth utca végén a haladási irányt jelző táblák is szabálytalanul 
vannak kihelyezve, ezt is rendbe kell tenni. 
A jövőben törekedni fogunk arra, hogy részletesebben tájékoztassuk a testületet a döntések előtt. A 
takarékosság miatt viszont elektronikus úton küldjük meg az anyagot.

Kovács Ágnes képviselő:
Az óvodában a pedagógiai asszisztens óvónő helyett van alkalmazva, vagy óvónő mellett?

Varga Richárd polgármester:
Óvónő mellett.

Piroska János képviselő:
Én pozitívnak ítélek meg minden döntést, ami a veszélyhelyzet alatt lett meghozva. Bízom benne, hogy 
az ez idő alatt beadott pályázataink nyerni fognak.

Gere Zsolt képviselő:
A játszótéri pályázatban megjelölt terület fix helyen van, nem változtatható? Én a focipálya környékére 
tettem volna. 

Varga Richárd polgármester:
Igen fix helye van. A terület erre a célra volt fenntartva. Azt gondolom, hogy az új családoknak, akik 
gyerekekkel költöznek majd abba az utcába, illetve a környéken élő gyerekeknek jó lesz, ha lesz ott egy 
játszótér a közelben. A faluban van már egy játszótér, a focipályánál épül a mezítlábas park, tehát azt 
gondolom, így mindenki számára lesz elérhető játszásra, kikapcsolódásra alkalmas park. 
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3. Tájékoztató a veszélyhelyzet ideje alatt hozott rendeletekről
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Amennyiben nincs kérdés, észrevétel a veszélyhelyzet ideje alatt hozott határozatokkal és rendeletekkel 
kapcsolatban, szavazásra teszem: aki elfogadja a veszélyhelyzet ideje alatt hozott határozatok
végrehajtásáról és a veszélyhelyzet ideje alatt hozott rendeletekről szóló tájékoztató jelentést, kérem, 
hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület 5 igennel, 1 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a beszámolókat, és a következő 
határozat született:

40/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a veszélyhelyzet alatt a 
polgármester által hozott határozatokat és rendeletet tartalmazó beszámolót 
elfogadja.
1/2020.(IV.06.) 2/2020.(IV.06.) 3/2020.(IV.28.) 4/2020.(IV.30.) 5/2020.(IV.30.)
6/2020.(IV.30.) 7/2020.(IV.30.) 8/2020.(V.06.) 9/2020.(V.14.) 10/2020.(V.15.)
11/2020.(V.15.)12/2020.(V.15.)13/2020.(V.15.)14/2020.(V.20.)15/2020.(V.20.)
16/2020.(V.29.)17/2020.(V.29.)18/2020.(V.29.)19/2020.(V.29.) 20/2020.(V.29.)
21/2020.(V.29.)22/2020.(V.29.)23/2020.(V.29.)24/2020.(VI.12.)25/2020.(VI.12
26/2020.(VI.15.) 27/2020.(VI.15.) 28/2020.(VI.15.) 29/2020.(VI.15.)
30/2020.(VI.15.)

5/2020.(III.24.) önkormányzati rendelet az önkormányzati képviselők és 
bizottsági tagok tiszteletdíja folyósításának felfüggesztéséről
6/2020.(IV.09.) önkormányzati rendelet a húsvéti ünnepekre vonatkozó 

rendkívüli szabályokról
7/2020.(IV.17.) önkormányzati rendelet a 2020. április 18-19-i hétvégére 

vonatkozó rendkívüli szabályokról
8/2020.(IV.24.) önkormányzati rendelet a 2020. április 25-26-i hétvégére 

vonatkozó rendkívüli szabályokról
9/2020.(IV:30.) önkormányzati rendelet a 2020. május 1. napjára és a május 02-

03-i hétvégére vonatkozó rendkívüli szabályokról
10/2020.(IV.30.) önkormányzati rendelet az étkeztetésért fizetendő térítési díjak 
megállapításáról szóló 10/2017.(XI.29.) rendelet módosításáról

A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolót a szükséges nyilvántartásokon 
vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző
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Napirendek:

1. 2019. évi költségvetési rendelet módosítása és rendelet elfogadása a 2019. évi költségvetés 
végrehajtásáról

Előadó: Varga Richárd polgármester és Árpásné Schlenk Judit jegyző

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Év közben mindig határozunk olyan dolgokról, amik miatt a költségvetést módosítani kell, így volt ez 
2019-ben is. Volt már módosítva a költségvetés, de amikor minden tétel lekönyvelésre került, akkor 
derült ki, hogy hogy állunk pénzügyileg és ehhez igazítottan kellett egy újabb módosítást eszközölni. 
Először tehát a módosító rendeletet kell elfogadni, és azután annak alapján a zárszámadási rendeletet.
Ebben látjuk, hogy mennyi pénzből gazdálkodtunk az év folyamán és hogy alakultak a bevételeink, 
kiadásaink. Részletesen lebontva tartalmazza, hogy mennyi volt a felhalmozásunk, mennyi volt a 
működésünk.

A napirenddel kapcsolatban kérdés, vélemény nem volt.

A rendelet tervezeteteket a testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadta és ezzel megalkotta a 11/2020.(VII.1.) önkormányzati rendeletét a 2019. évi 
költségvetésről szóló 2/2019.(III.14.) rendelet módosításáról és a 
12/2020.(VII.01.) önkormányzati rendeletét Nógrád község 2019. évi költségvetésének
végrehajtásáról.

Rendeletek és tervezetek szó szerint megegyeznek. 

Rendeletek 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva. 

2. Civil szervezetek támogatása
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
10 civil szervezet küldte meg pályázatát. Javaslom az alábbi összegeket megszavazni részükre működési 
támogatásként: Nógrádi Napraforgó Egyesületnek 100.000 Ft-ot, Nógrád Község Hagyományőrző Klub 
Egyesületnek 100.000 Ft-ot, Nógrádiak Nógrádért Egyesületnek 100.000 Ft-ot, Nógrádi Önkéntes 
Tűzoltó Egyesületnek 200.000 Ft-ot, Nógrád Szíve Hagyományőrző Baráti Kör Egyesületnek 100.000 
Ft-ot, Nógrádi Polgárőr Egyesületnek 200.000 Ft-ot, a Nógrádi Sportegyesületnek 100.000 Ft-ot, a
Nógrádi Tornateremért Alapítványnak 100.000 Ft-ot, a Nógrád Várának Megmentéséért Alapítványnak 
100.000 Ft-ot, és a Nógrádi Nagyboldogasszony Alapítványnak 100.000 Ft-ot.

A témával kapcsolatban kérdés, vélemény nem volt.

Kovács Ágnes képviselő a Nógrádi Tornatermért Alapítvány vonatkozásában bejelentette személyes 
érintettségét.
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester és Piroska János képviselő a Nógrád Várának Megmentéséért 

Alapítványnál jelentette be személyes érintettségét.
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Ezen kívül Piroska János képviselő a Nógrádi Nagyboldogasszony Alapítvány szervezetnél is jelezte 
személyes érintettségét.

A testület a javaslatot egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és a 
következő határozatot hozta:

41/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2020. évben a 
Nógrád Sportegyesületet 100.000 Ft,
Nógrád Község Hagyományőrző Klub Egyesületet 100.000 Ft,
Nógrádi Polgárőr Egyesületet 200.000 Ft,
Nógrádiak Nógrádért Egyesületet 100.000 Ft,
Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesületet 200.000 Ft,
Nógrádi Napraforgó Hagyományőrző és Szociális Egyesületet 100.000 Ft,
Nógrád Szíve Hagyományőrző Baráti Kör Egyesületet 100.000 Ft összegű 
támogatásban részesíti.
A támogatás a működésre, ezen belül a civil szervezet által megjelölt célra használható 
fel.
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a civil szervezeteket értesítse. A 
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg 
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról 
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a következő határozatot hozta:

42/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2020. évben a 
Nógrádi Tornateremért Alapítványt 100.000 Ft összegű támogatásban részesíti.
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az alapítványt értesítse. A 
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg 
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról 
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Kovács Ágnes személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazáson.

A testület egyhangúlag, 4 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:



12
43/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2020. évben a 
Nógrád Várának Megmentéséért Alapítványt 100.000 Ft összegű támogatásban 
részesíti.
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az alapítványt értesítse. A 
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg 
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról 
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester és Piroska János képviselő személyes érintettség miatt nem 
szavazott.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a következő határozatot hozta:

44/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2020. évben a 
Nógrádi Nagyboldogasszony Alapítványt 100.000 Ft összegű támogatásban részesíti.
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az alapítványt értesítse. A 
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg 
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról 
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Piroska János képviselő személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazáson.

3. Angyalvár Óvoda intézményvezetőjének megbízása
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Már előzetesen jeleztük a képviselők felé, hogy lehetőség van arra, hogy Horváth Erzsébet óvónőt, a
jelenlegi vezetőt pályázat kiírása nélkül a képviselő testület további öt évre megbízza. Erre a jogszabály 
lehetőséget ad. A képviselők nyilatkoztak, hogy nem kívánnak pályázatot kiírni ezzel kapcsolatban. 
Megkerestük a nevelőtestületet is. Ők mindannyian nagyon pozitív véleményt fogalmaztak meg a 
vezetőről, támogatták további kinevezését. 
Mind a jogszabályok, mind a nevelőtestület lehetőséget adott arra, hogy a képviselő-testület a mai napon 
újabb öt évre bizalmat szavazzon Horváth Erzsébet óvónőnek 2025. július 1-ig terjedő időszakra. 
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Piroska János képviselő:
Nagyon örülök Erzsike, hogy elvállaltad újabb öt évre ezt a megbízatást. Gratulálok és jó munkát 
kívánok!

Horváth Erzsébet óvodavezető:
Köszönöm a testületnek a bizalmat. Úgy érzem, hogy ezáltal elismeri azt a 17 évet, amit kisebb 
megszakítással Nógrádon töltöttem. Az elmúlt 17 év nem lett volna ilyen sikeres, ha a mindenkori 
testület és polgármester nem támogatja az intézményt.

A képviselő-testület valamennyi tagja jó egészséget és kitarást kívánva gratulált Horváth Erzsébetnek a 
kinevezéshez.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta az óvodavezető 
kinevezését és a következő határozat született:

45/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Horváth Erzsébet óvónőt, 
(2642 Nógrád, Petőfi u. 1. szám alatti lakos) 2020. július 1- től, 2025. július 1-ig 
terjedő időtartamra megbízza a nógrádi Angyalvár Óvoda vezetésével. 
Illetményét az alábbiak szerint állapítja meg:
A kinevezett alapilletménye 328.860 Ft, intézményvezetői pótléka: 164.430 Ft, ágazati pótlék: 
32.886 Ft, összes keresete 526.176 Ft havi összeg.
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges munkaügyi iratok elkészítéséről és 
nyilvántartásokon történő átvezetésekről gondoskodjon.

Határidő: értelemszerű
Felelős: jegyző

4. Beszámoló a gyermekek helyzetéről (2019. év)
Előadó: Árpásné Schlenk Judit

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Két beszámoló készült, az egyiket az önkormányzat készítette, a másikat a gyermekjóléti szolgálat
munkatársa készített részünkre. Ez a kettő együtt adja meg azt az összképet, amiket a gyermekeinkről 
tudni kell.
A problémás esetek száma a mi településünkön nagyon csekély. Ez azt jelenti, hogy a családok
odafigyelnek gyermekeikre. 
Fontos, hogy az önkormányzat sok támogatást ad a családoknak az újszülöttektől kezdve, egészen a 
felsőfokú tanulmányokat folytatókig. 
Nagyon örülök, hogy a számadatok ilyen kedvezőek. 
A szociális bizottság is nagy figyelmet fordít arra, hogy ahol problémát észlel, ott javaslatokat tesz 
annak megoldására. 
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Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sport Bizottság elnöke:
Nagyon jónak tartom a beszámolókat. Szerencsére jó a kapcsolatunk mind az óvodával, mind az 
iskolával. Ha tudomásunkra jut, hogy egy gyermek segítségre szorul, megkeressük a szülőt, nagyszülőt 
és megpróbálunk segíteni a családnak. 
Idén nyáron az Erzsébet-táborok működnek iskolánkban, ami nagyon kedvező áron biztosít 
elfoglaltságot, felügyeletet a gyerekeknek. Van sporttábor, drámatábor, és kézműves tábor is.
A rendőrséggel is folyamatos a kapcsolattartás. Drogprevenciós programokat tartanak a gyerekeknek. 
A szülők is támogatnak bennünket és a polgárőrség támogatására is bármikor számíthatunk. 

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a gyermekek 
helyzetéről szóló 2019. évi beszámolót és a következő határozatot hozta:

46/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a községben 2019. évben 
végzett gyermekvédelmi tevékenységről szóló beszámolót elfogadja.
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolókat a testületi határozat kivonatával 
együtt a Nógrád Megyei Kormányhivatal Szociális és Gyámügyi Osztályának küldje 
meg.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

19 óra 35 perckor Horváth Erzsébet távozik az ülésről.

6. Helyi adórendeletek és talajterhelési díjról szóló rendelet hatályosulása
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Én úgy gondolom, hogy nagyon pozitív adatok szerepelnek a táblázatokban a különféle adónemekben. 
Az elmúlt években sikerült még inkább a végrehajtásainkat szorgalmazni, amik eredményre vezettek. 
Idén sajnos a gépjárműadó 100%-a az államé lesz. Ez nagyjából 6 M Ft-ot jelent. 
A helyi iparűzési adóknál 2019-ben sikerült nagyobb összegű hátrálékokat behajtani. A 2020. évi 
bevételt egyelőre nem lehet még tudni. Később lesz a bevallások határideje a veszélyhelyzet miatt. 
A talajterhelési díjnál is egyre csökken a bevételünk és csökken azoknak a száma is, akik nem kötöttek 
rá a szennyvízhálózatra. Most megjelent egy olyan magatartás, hogy a bevallást sem nyújtják be 
többszöri felszólításra sem. Erre is kell majd valamilyen megoldást találni. 

Karcag Sándorné képviselő:
Tartalmasnak találom én is a beszámolót, örülök, hogy az új adós kolléganő ügyesen betanult. A 
hátrálékok behjatása terén úgy gondolom, hogy most ért be a több éves munka. 

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a helyi adórendeletek 
és a talajterhelési díjról szóló rendelet hatályosulásáról szóló beszámolót, és a következő határozatot 
hozta:
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47/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a helyi adórendeletek 
hatályosulása és az adóztatással kapcsolatos tájékoztató beszámolót elfogadja azt 
jónak tartja, 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a hivatal továbbra is törekedjen az adózási feladatok 

megfelelő ellátására és továbbra is tegyen hathatós intézkedéseket a meglévő 
hátralékok behajtására. 

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

7. Tájékoztató pályázatokról és döntés új pályázat ügyében
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
A pályázati referens kolléganő készítette el a kiküldött összefoglaló táblázatot, melyben részletesen 
leírja a futó, illetve a benyújtásra került pályázatokat is. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A legrégebbi pályázatunk a tornaterem felújításához kapcsolódik. Ez 2018. decemberében befejeződött. 
Az, hogy nem lett leadva minden beszámoló, az nem az önkormányzat hibája. Csökkentek már ugyan a 
hiányosságok, de még teljesen nem tudtuk lezárni, bízunk benne, hogy hamarosan sor kerül erre is.
Az egészségügyi pályázatban három falu van benne. Nógrád és Berkenye teljes egészében teljesítette, 
amit vállalt. Diósjenőn még nem fejeződött be a beruházás. Most talán sor kerülhet arra, hogy külön 
veszik a településeket, és így le tudnánk zárni ezt a pályázatot.
A Magyar Falu Program pályázati kiírásaiban, szinte mindegyikben indult az önkormányzat. Ezek 
100%-os támogatottságú pályázatok, önerőt nem kell hozzátenni. Reméljük, hogy pozitív lesz az 
elbírálás. 
Vannak a Belügyminisztérium által kiírt pályázatok, ami az önkormányzati feladatellátásra vonatkozik, 
ez önerőt igényel. Mivel Nógrád községnek alacsony az adóerőképessége, így csak 5% önerő szükséges.

A jegyző ismertette a meghozandó határozat tartalmát.

Varga Richárd polgármester:
Készítettünk egy felmérést a Belügyminisztérium által kiírt pályázat kapcsán. A három témakörből 
egyet lehet benyújtani. Azt gondolom, hogy az óvodatető felújítása prioritást élvez. 

Piroska János képviselő:
Ha nyernének a benyújtott pályázatok, akkor igen szép fejlődési irányt venne a falu. 

A képviselő-testület a tájékoztatót javasolta elfogadni.

A napirenddel kapcsolatban a testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az
alábbi határozatokat hozta:
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48/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a pályázatokról 
szóló tájékoztatót. Kéri a polgármestert, hogy folyamatosan kísérje figyelemmel a 
pályázatokat és gondoskodjon a szükséges előkészületekről és terjessze a képviselő-
testület elé a döntéshozatalra az információkat.

Határidő: értelemszerű és folyamatos
Felelős: polgármester

Az óvoda tetejével kapcsolatban beírt pályázat benyújtásával az önerő biztosításával kapcsolatban 
egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozat született:

49/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani 
a Belügyminisztérium által kiírt Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
tárgyában. Magyarország 2020. évi központi költségvetéséről szóló 2019. évi 
LXXI. tv. 3. melléklet II. 2. ab pontja szerint a 70%-os kihasználtságot meghaladó 
óvodai nevelést végző intézmény felújítása tárgyában.
A pályázat tárgya: Angyalvár Óvoda Nógrád épület tetőszerkezetének felújítása. A 
pályázat során a környezetkárosító azbeszt pala kerül lecserélésre és ahhoz 
kapcsolódóan egyéb költségek merülnek fel. 

A projekt teljes költsége: 27.012.763 Ft
A pályázott összeg: 25.662.125 Ft 95 %
A saját erő összege: 1.350.638 Ft 5% , melynek összegét az önkormányzat 2021. évi 
költségvetés terhére biztosítja.

A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról gondoskodjon. 

Határidő: 2020. július 10.
Felelős: polgármester 

Piroska János képviselő:
Itt a pályázatok kapcsán szeretném elmondani, hogy a civil szervezetek részére íródott ki pályázat, 
melynek a Nógrád Várának Megmentéséért Alapítvány teljes mértékben alanya lehetne. A használaton 
kívüli idősek otthona épületet lehetne ennek segítségével felújítani. 
A pályázati feltételek nem szigorúak. Az elnyerhető összeg maximálisan 6 M Ft. Július 1-jén nyílik meg 
a felület

Varga Richárd polgármester:
Köszönjük! Utánanézünk a lehetőségeknek. 
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8. Önkormányzati ingatlanügyek

Előadó: Varga Richárd polgármester

- Bakó-Kántor Mária telekvásárlása

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
A vevő egy kisgyermekkel szeretné az 1107-es hrsz-ú telket megvásárolni. Az egy gyermek után járó 
kedvezményt is érvényesítené. 

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet és a 
következő határozatot hozta:

50/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete telekeladással kapcsolatban az 
alábbi határozatot hozza:
1. a Nógrád 1107 hrsz-ú 1113 m2 területű, beépítetlen terület művelési ágú ingatlan 

vevőjéül 1/1 arányban Bakó-Kántor Mária 1173 Budapest, Borsó utca 50-64. B lph. 
1. em. 5.a. szám alatti lakost jelöli ki.

2. A telek értéke 3000 Ft/m2, azaz 3.339.000 Ft, melyből az önkormányzat arra 
tekintettel, hogy a kérelmező 1 gyermeket nevel, 667.800 Ft összegű kedvezményt 
nyújt. A telek vételára tehát 2.103.303 Ft+567.897 Ft ÁFA, azaz ÁFA-val együtt 
2.671.200-Ft, amelyet a vevő az adásvételi szerződés aláírásakor egy összegben 
megfizet. A kedvezményt az önkormányzat azért nyújtja, mert a telekre 5 éves 
beépítési kötelezettséget ír elő, és a vevő köteles vállalni, hogy gyermekével együtt 5 
éven belül a felépült ingatlanban állandó lakcímet létesítenek.

3. Amennyiben a 2. pontban foglaltak nem teljesülnek, a kedvezmény összege egy 
összegben esedékessé válik. 

4. Az önkormányzat a beépítési kötelezettség biztosítására 5 év elidegenítési tilalom 
bejegyzését kezdeményezi. Hozzájárul azonban, hogy a CSOK és hitelfelvétel 
szempontjait szem előtt tartja és ahhoz minden hozzájárulást megad.

5. Amennyiben a telken az 5 év leteltével az építkezés meg sem kezdődik, az 
önkormányzat fenntartja magának az elállás jogát.

6. A szerződésben rendelkezni kell arról is, hogy a telket rendszeresen kaszálni kell.
7. Az adásvétellel kapcsolatos költségek a vevőt terhelik.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a fenti tartalommal az adásvételi szerződést 
kösse meg.

Határidő: 2020. július 31.
Felelős: polgármester

- Máttyássy-Murányi Zita és férje telekvásárlása

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Máttyássy-Murányi Zita a férjével vásárolná meg az 1108-as hrszú telket. Egy összegben fizetnének ki a 
vételárat. 

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet és a 
következő határozatot hozta:
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51/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete telekeladással kapcsolatban az 
alábbi határozatot hozza:

1. a Nógrád 1108.hrsz-ú 922 m2 területű beépítetlen terület művelési ágú ingatlan 
vevőjéül ½ - ½ -ed arányban Máttyássy Márton 1183 Budapest, Pozsonyi utca 45. és 
Máttyássy-Murányi Zita Evelin 1173 Budapest Borsó utca 50-64. B lph.1.em.5.a. 
szám alatti lakosokat jelöli ki. 

2. A telek értéke 3000 Ft/m2, azaz 2.766.000 Ft, amelyet a vevő az adásvételi szerződés 
aláírásakor egy összegben megfizet.

3. Az önkormányzat a beépítési kötelezettség biztosítására 5 év elidegenítési tilalom 
bejegyzését kezdeményezi. Hozzájárul azonban, hogy a CSOK és hitelfelvétel 
szempontjait szem előtt tartja és ahhoz minden hozzájárulást megad.

4. Amennyiben a telken az 5 év leteltével az építkezés meg sem kezdődik, fenntartja 
magának az elállás jogát.

5. A szerződésben rendelkezni kell arról is, hogy a telket rendszeresen kaszálni kell.
6. Az adásvétellel kapcsolatos költségek a vevőt terhelik.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a fenti tartalommal az adásvételi szerződést 
kösse meg.

Határidő: 2020. július  31.
Felelős: polgármester

- Antalik Csaba és neje telekvásárlása

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Antalik Csaba feleségével közösen tett vételi ajánlatot az 1117-es hrsz-ú telekre. Három gyermek után 
vennének igénybe gyermekkedvezményt. A vételárat egy összegben fizetnének ki.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet és a 
következő határozatot hozta:

52/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete telekeladással kapcsolatban 
az alábbi határozatot hozza:
1. a Nógrád 1118 hrsz-ú 1203 m2 területű, beépítetlen terület művelési ágú ingatlan 
vevőjéül 1/2 -1/2-ed arányban Antalik Csaba 2641 Berkenye, Rákóczi utca 3. és 
Antalik Csabáné 2641 Berkenye, Rákóczi utca 3. szám alatti lakosokat jelöli ki. 

2. A telek értéke 3000 Ft/m2, azaz 3.609.000 Ft, melyből az önkormányzat arra 
tekintettel, hogy a kérelmező 3 gyermeket nevel, 2.165.400 Ft összegű kedvezményt 
nyújt. A telek vételára tehát 1.136.691 Ft+306.909 Ft ÁFA, azaz ÁFA-val együtt 
1.443.600-Ft, amelyet a vevő az adásvételi szerződés aláírásakor egy összegben 
megfizet. A kedvezményt az önkormányzat azért nyújtja, mert a telekre 5 éves 
beépítési kötelezettséget ír elő, és a vevő köteles vállalni, hogy gyermekeivel együtt 
5 éven belül a felépült ingatlanban állandó lakcímet létesítenek.

3. Amennyiben a 2. pontban foglaltak nem teljesülnek, a kedvezmény összege egy 
összegben esedékessé válik. 
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4. Az önkormányzat a beépítési kötelezettség biztosítására 5 év elidegenítési tilalom 

bejegyzését kezdeményezi. Hozzájárul azonban, hogy a CSOK és hitelfelvétel 
szempontjait szem előtt tartja és ahhoz minden hozzájárulást megad.

5. Amennyiben a telken az 5 év leteltével az építkezés meg sem kezdődik, fenntartja 
magának az elállás jogát.

6. A szerződésben rendelkezni kell arról is, hogy a telket rendszeresen kaszálni kell.
7. Az adásvétellel kapcsolatos költségek a vevőt terhelik.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a fenti tartalommal az adásvételi szerződést kösse 
meg.

Határidő: 2020. július 31.
Felelős: polgármester

- Széles Zoltán és neje telekvásárlása

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Széles Zoltán és neje az 1118-as hrszú telekre tart igényt. Három gyermekük van, a 
gyermekkedvezményt szeretnének érvényesíteni.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet és a 
következő határozatot hozta:

53/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete telekeladással kapcsolatban az 
alábbi határozatot hozza:
1. a Nógrád 1117 hrsz-ú 1204 m2 területű, beépítetlen terület művelési ágú ingatlan 

vevőjéül 1/2 -1/2-ed arányban Széles Zoltán 2621 Verőce, Hunyadi János utca 38/B. 
és Magyari Erika 2621 Verőce, Hunyadi János utca 38/B. szám alatti lakosokat jelöli 
ki.

2. A telek értéke 3000 Ft/m2, azaz 3.612.000 Ft, melyből az önkormányzat arra 
tekintettel, hogy a kérelmező 3 gyermeket nevel, 2.167.200 Ft összegű kedvezményt 
nyújt. A telek vételára tehát 1.137.636 Ft+307.164 Ft ÁFA, azaz ÁFA-val együtt 
1.444.800 Ft, amelyet a vevő az adásvételi szerződés aláírásakor egy összegben 
megfizet. A kedvezményt az önkormányzat azért nyújtja, mert a telekre 5 éves 
beépítési kötelezettséget ír elő, és a vevő köteles vállalni, hogy gyermekeivel együtt 5
éven belül a felépült ingatlanban állandó lakcímet létesítenek.
3. Amennyiben a 2. pontban foglaltak nem teljesülnek, a kedvezmény összege egy 

összegben esedékessé válik. 
4. Az önkormányzat a beépítési kötelezettség biztosítására 5 év elidegenítési tilalom 

bejegyzését kezdeményezi. Hozzájárul azonban, hogy a CSOK és hitelfelvétel 
szempontjait szem előtt tartja és ahhoz minden hozzájárulást megad.

5. Amennyiben a telken az 5 év leteltével az építkezés meg sem kezdődik, fenntartja 
magának az elállás jogát.

6. A szerződésben rendelkezni kell arról is, hogy a telket rendszeresen kaszálni kell.
7. Az adásvétellel kapcsolatos költségek a vevőt terhelik.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a fenti tartalommal az adásvételi szerződést 
kösse meg.

Határidő: 2020. július 31.
Felelős: polgármester
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- Mózer-Zima Katalin úttal kapcsolatos ügye

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Ülésünket megelőzően adtuk át az anyagot ezzel kapcsolatban. Kérem a képviselőket, hogy mondják el 
véleményüket az előterjesztésről.

Piroska János képviselő:
Én javaslom, hogy vegyük le ma napirendről ezt az ügyet és egy következő alkalommal térjünk vissza 
erre. 

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozta:

54/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Mózer-Zima Katalin úttal 
kapcsolatos ügyét elnapolja.
A témával kapcsolatban további információt kell szerezni és utána lehet újra 
napirendre tűzni az ügyet.

Határidő: értelemszerű
Felelős: polgármester

9. Egyebek

Varga Richárd polgármester:
Szendhely és Nógrád lengyel testvértelepülésünk meghívására július 10-én Lengyelországba utazna. A 
nógrádi falubuszt vennénk igénybe erre a célra. 
Ehhez kérném a testület támogatását. 

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet és az 
alábbi határozatot hozta:

55/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi az önkormányzat 
tulajdonát képező busz használatát a 2020. 07. 10-13-i Lengyelországba történő 
testvértelepülési látogatás alkalmával.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a buszt vezesse.

Határidő: értelemszerű
Felelős: polgármester

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Munkatervünket sajnos az élet átírta, ezért azt módosítani szükséges. Július utolsó keddjén tartanánk 
testületi ülést, ha mindenkinek megfelel, főként az elmaradt napirendeket tárgyalnának meg. 
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A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

56/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 113/2019.(XII.10.) 
határozattal elfogadott munkatervet az alábbiak szerint módosítja:
A következő ülés időpontja 2020. 07. 28. 17 óra

- rendezvényterv áttekintése, módosítása
- beiskolázási támogatások megítélése
- egyéb fontos ügyek

A testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ülés előkészítéséről 
gondoskodjanak. 

Határidő: értelemszerű
Felelős: polgármester és jegyző

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Érkezett hozzánk egy kérelem a Hunyadi utca 35. számú ingatlan tulajdonosától. Kiderült, hogy itt nem 
voltak rákötve a csatornára, és átemelő szivattyút kell behelyezni. A vízműnél azt a tájékoztatást adták, 
hogy – mivel befizetésre került a közműhozzájárulás – az önkormányzat feladata az átemelő szivattyú 
biztosítása. 200-300.000 Ft lenne a becsült költsége ennek. Erről kellene dönteni most a testületnek. 

Gere Zsolt képviselő:
Ez a szivattyú az önkormányzat tulajdonában marad?

Piroska János képviselő:
Ha a csatorna kiépítésekor mindenki élt volna a lehetőséggel – akkor is, ha nem köt rá – akkor a 
kivitelező átadta volna az átemelő szivattyút. A kivitelezőnek át kellett volna adni az önkormányzat 
részére annyi átemelő szivattyút, ahány ingatlan arra jogosult volt. Ez nem történt meg. 
Amikor a beruházás lezajlott, akkor tulajdonképpen a többi állampolgár megelőlegezte a befizetésein 
keresztül a csatorna kiépítését azoknak, akik csak most kötnek rá. 
Válaszolva Gere képviselő úr kérdésére, a szivattyú a vízmű tulajdona lesz. 

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a javaslatot elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

57/2020.(VI.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy gondoskodjon a Hunyadi utca 35. számú ingatlan 
szennyvízellátásához szükséges szivattyú beszerzéséről és beszereléséről. A 
többletköltséget a tartalékkeretből kell fedezni. 

Határidő: 2020. szeptember 30.
Felelős: polgármester

Napirend utáni hozzászólások:

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az Árpád utca és Radnóti utca kereszteződésénél elhelyezendő fekvőrendőr ügyében hogyan döntünk?
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Varga Richárd polgármester:
Kérünk be árajánlatokat, körbejárjuk a lehetőségeket.

Piroska János képviselő:
Mindenképpen meg kell csináltatni, mert nagy esőzéskor nincs megoldva a vízelvezetés.

Varga Richárd polgármester:
A mai napon érkezett egy megkeresés az iskola igazgatójától. A testület támogatását kérik abban, hogy 
az amfiteátrum területét az iskolások használhassák testnevelés órán, napközben. Továbbá kézilabda 
pályát is szeretnének kialakítani. A levélben tények és számok nem szerepelnek. Elvben támogatható, de 
kérjünk részletesebb kidolgozást, és későbbi időpontban tárgyaljunk erről.

Piroska János képviselő:
Az amfiteátrum kialakítására pályázati pénzt kapott az önkormányzat, közel 13 M Ft-ot. Ez egy 
többlépcsős folyamatnak volt az első üteme. Utána kellene nézni, hogy van-e még esély ennek a 
pályázatnak a megvalósulására. A pályázatot kiíró szervet kellene megkeresni, hogy más célra 
használhatjuk-e a területet. A polgármester járjon utána, hogy a felsorolt dolgok mennyi kiadást 
jelentenek.

A polgármester megköszönte a jelenlévőknek az aktív részvételt és az ülést 21 óra 45 perckor 
berekesztette.

k.m.f.

Varga Richárd Árpásné Schlenk Judit
polgármester jegyző

Gere Zsolt Piroska János
jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő


